Parents Summer Formation (6/12/2022)
Discussion Questions
1. Are you aware of the issues that your kids are facing today (such as gender ideology, same sex attraction, racism, woke, cancel culture, fear of gun violence, social media abuse, etc)? Can you share some of them?



2. Do you talk about faith at home? Please share how you do it (or not doing it) and how are the families participating. Share some of the fruit. Do you need help on this practice?



3. Do you pray together as a family? How frequent and using what prayers/methods. Is it bearing fruit and do you need help on this?



4. Have your children or your family members asked you the proofs of God? How well can you explain God’s existence? Do you think it is important? Will you spend sometime to learn to articulate it?



5. Have you experienced evil and suffering in your life? Has such experience made you doubt God’s existence and His love for you? Have you experienced unexpected good resulting from such suffering? How has such experience changed your perception of evil and suffering? Have you shared this with your families?



6. How do you become a Catholic Christian? Do you think Catholic faith is the best and true religion or do you think every religion is similar if not the same?



7. Do you have any suggestion for the parents formation (time, length, style, etc)? Any subject you wish to learn?



1.	你是否知道孩子们在学校和社会上正面临的问题(如: 性别理论丶同性恋丶种族歧视丶觉醒丶抵制文化丶害怕暴力丶网路媒体的滥用等等)？请分享你的观察。




2.	你在家会讨论有关信仰的事吗？请分享你怎麽做(或怎麽不做)，家人参与的热度，及其果实。在这方面你需要协助吗？




3.	你们家人是否有共同祈祷的时间？怎麽祈祷又多久一次？是否有好效果？这方面你需要协助吗？




4.	你的家人有亲友是否曾问你证明天主的存在？你如何回覆？你觉得证明天主存在重要吗？你会不会花点时间在这方面充实自己的知识？



5.	你是否经验过生命中邪恶的摧残和苦难的折磨？这些经验是否使你怀疑天主的存在和祂对你的爱？是否经验到苦难之後所带来的意外收获？这样的经验是否改变你对邪恶和苦难的看法？你是否曾与家人分享这些经验？




6.	你是怎样成为天主教徒？你认为天主教是最真最好的宗教吗？或者它只是众多信仰之一，没什麽特别的？




7.	对家长陶成你有何建议？(时间丶方式丶长度丶等等) 你是否有任何最希望听到的主题？

